
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Eldreråd
Møtested: Møterom 3, Storfjord rådhus
Dato: 11.12.2012
Tidspunkt: 09:00 – 12:45

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Laila Aronsen Medlem
Oddvar Ørnebakk Nestleder
Hugo Westby Leder
Einar Garden Medlem

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Gunhild Johansen MEDL

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Henry Koht Gunhild Johansen

Merknader

Det ble vedtatt å behandle 3 ekstrasaker. 
Sekretær fra administrasjonen meldt forfall pga sykdom.

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble bestemt på 
møtet.

Hatteng, 11.12.12

Oddvar Ørnebakk Laila Aronsen

                                       



Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 23/12 Referatsaker Eldrerådet 11. desember 2012 2012/4878

PS 24/12 Valmuen verksted 2012/4878

PS 25/12 Oppnevning av brukerrepresentant 2012/4878

PS 26/12 Omsorgssak 2012/4878

PS 27/12 Eiendomsskatt 2012/4878

PS 28/12 Sekretær for Eldrerådet 2012/4878



PS 23/12 Referatsaker Eldrerådet 11. desember 2012

Leders innstilling

Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Eldreråd - 11.12.2012 

Behandling:

Referatsak 6, Eldreråd i arbeid:
Saken tas opp til behandling i første møte i 2013.

Tilleggsreferatsaker:
10. Henvendelse vedrørende fremtidens helse- og omsorgstjeneste i Storfjord kommune, brev 

fra Helse- og omsorgsetaten av 03.12.12
11. Papirløse politikere

Leders innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Sakene ble referert.

PS 24/12 Valmuen verksted

Leders innstilling

Eldrerådet har den mening at dette tilbudet bør fremmes ovenfor familien som har bosatt seg i 
andre deler av landet.

Saksprotokoll i Storfjord Eldreråd - 11.12.2012 

Behandling:

Leders innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Eldrerådet har den mening at dette tilbudet bør fremmes ovenfor familien som har bosatt seg i 
andre deler av landet.



PS 25/12 Oppnevning av brukerrepresentant

Leders innstilling

Hugo Westby velges til representant i utvalg som skal arbeide med en plan for psykisk helse og 
rus i Storfjord kommune.
Dette er samsnakket med lederen i Råd for funksjonshemmede.

Saksprotokoll i Storfjord Eldreråd - 11.12.2012 

Behandling:

Tilleggsforslag fra Eldrerådet:
Laila Aronsen velges som vararepresentant.

Leders innstilling og tilleggsforslag fra Eldrerådet ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Hugo Westby velges til representant i utvalg som skal arbeide med en plan for psykisk helse og 
rus i Storfjord kommune.
Dette er samsnakket med lederen i Råd for funksjonshemmede.
Laila Aronsen velges som vararepresentant.

PS 26/12 Omsorgssak

Leders innstilling

Saken ble tatt opp som ekstrasak i møtet.

Saksprotokoll i Storfjord Eldreråd - 11.12.2012 

Behandling:

Det vises til brev av 01.12.12 fra Reidun og Åge Mellem. UNNTATT OFF.

Forslag fra Eldrerådet:
Eldrerådet har de samme tanker om pasienten og deler de synspunkter som kommer fram i 
brevet. Eldrerådet ber om at helse- og omsorgssjefen sender en uttalelse om saken.
Eldrerådet har som kjent ikke anledning til å behandle saker som omhandler enkeltpersoner. 

Forslag fra Eldrerådet enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Eldrerådet har de samme tanker om pasienten og deler de synspunkter som kommer fram i 
brevet. Eldrerådet ber om at helse- og omsorgssjefen sender en uttalelse om saken.
Eldrerådet har som kjent ikke anledning til å behandle saker som omhandler enkeltpersoner. 



PS 27/12 Eiendomsskatt

Leders innstilling

Saken ble tatt opp som ekstrasak i møtet.

Saksprotokoll i Storfjord Eldreråd - 11.12.2012 

Behandling:

Eldrerådet har i sitt møte i dag diskutert formannskapets forslag til innføring av eiendomsskatt i 
kommunen, og kommet med følgende forslag:

Eldrerådet ser på eiendomsskatten som den mest ulovlige skattform som etter vår mening 
påtvinges folket i norske kommuner, uten at den er hjemlet i noe lovverk. (jfr. Skatteloven og 
kommuneloven.) Dette er et ønsket pålegg fra myndighetene for å spare statlige overføringer til 
kommunene. 
Så vidt vi kjenner til har ikke Storfjord kommune utarbeidet regelverk for hvordan dette 
systemet skal fungere dersom man vedtar en slik ordning. Vi etterlyser dette ut fra følgende:

- Forskjellen på tettsteder og utkanter når skatten skal beregnes?
- Hva med leietomter – kommunale som statlige? (festetomter)
- De som bor i utkantene og ikke har de samme sosiale forhold som andre?
- Hytter?

Forslag fra Eldrerådet enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Eldrerådet ser på eiendomsskatten som den mest ulovlige skattform som etter vår mening 
påtvinges folket i norske kommuner, uten at den er hjemlet i noe lovverk. (jfr. Skatteloven og 
kommuneloven.) Dette er et ønsket pålegg fra myndighetene for å spare statlige overføringer til 
kommunene. 
Så vidt vi kjenner til har ikke Storfjord kommune utarbeidet regelverk for hvordan dette 
systemet skal fungere dersom man vedtar en slik ordning. Vi etterlyser dette ut fra følgende:

- Forskjellen på tettsteder og utkanter når skatten skal beregnes?
- Hva med leietomter – kommunale som statlige? (festetomter)
- De som bor i utkantene og ikke har de samme sosiale forhold som andre?
- Hytter?

PS 28/12 Sekretær for Eldrerådet

Leders innstilling

Saken ble tatt opp som ekstrasak i møtet.



Saksprotokoll i Storfjord Eldreråd - 11.12.2012 

Behandling:

Forslag fra Eldrerådet:
Eldrerådet er skuffet over at det ikke stilles egen sekretær for eldrerådet.
Vi viser til ”Eldrerådet i arbeide” punkt 3, der det fremgår at loven sier at: ”Kommunen/fylket 
skal stille med sekretariathjelp for rådet”.
Eldrerådet er derfor skuffet over at kommunen gang etter gang uteblir med å stille med sekretær 
under våre møter. 
Dersom dette blir en varig forseelse ser vi oss nødt for å klage på forholdet.

Forslag fra Eldrerådet enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Eldrerådet er skuffet over at det ikke stilles egen sekretær for eldrerådet.
Vi viser til ”Eldrerådet i arbeide” punkt 3, der det fremgår at loven sier at: ”Kommunen/fylket 
skal stille med sekretariathjelp for rådet”.
Eldrerådet er derfor skuffet over at kommunen gang etter gang uteblir med å stille med sekretær 
under våre møter. 
Dersom dette blir en varig forseelse ser vi oss nødt for å klage på forholdet.


